
 
 

 
 

 

Referat for generalforsamlingen 

ADHD Midt/Østjylland 

Lørdag d. 4. februar 2023 

 

1.    Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 

*Trish er valgt til dirigent 

*Susanne er referent 

*Anette og Jette er stemmetællere 

*Alle krav for afholdelse af GF er overholdt 

 

2.    Bestyrelsens beretning. 

*Nina fortalte om årets gang i lokalafdelingen 

*Beretningen blev enstemmigt godkendt 

*Der blev åbnet for spørgsmål og kommentarer og vi kom vidt omkring. 

*Der blev spurgt ind til gratis arrangementer og Susanne Jars fortalte kort om en café hun er i gang med 

at stable på benene. 

*Nina fortalte om bestyrelsens planer om at starte caféer rundt om i lokalafdelingens område. 

*Der blev efterspurgt kurser for mænd, bla om jobklar/ livet med ADHD og konflikt håndtering 

*Det er en landsdækkende udfordring at få frivillige og vi har også brug for flere frivillige i vores 

lokalafdeling. Ikke nødvendigvis som medlem af bestyrelsen men også meget gerne til enkelt 

arrangementer eller som tovholder på et oplæg eller en café.  

*Annette fortæller om et arrangement hun har været til hvor der blev fortalt om hvordan man indretter 

et hjem for at gøre det nemmere for folk med ADHD at finde rundt  

*Anette foreslår at man kan lade sig vælge til DH i den kommune man bor i hvor man så kan repræsentere 

ADHD foreningen, lokalafdeling Midt-/Østjylland, efter at være blevet godkendt af lokalafdelingen. 

 

3.    Regnskab for det forgangne år fremlægges til godkendelse. 

*Nina fremlagde året regnskab som blev enstemmigt godkendt. 

  



 
 

 
 

 

4.    Fremlæggelse af budget for indeværende år til drøftelse. 

*Budgettet blev fremlagt. 

*Der blev spurgt om vi genoptager messen. Nina fortalte at det er vores plan at den kommer igen og gerne 

bliver udvidet med f.eks. efterskoledeltagelse. Der har været to henvendelser fra nogle der gerne vil være 

tovholder ved messen. 

*Der kom en ide om at række ud til lokale psykiatere, læger ol. om at være med til at udbrede viden om 

at vi afholder messe. 

 

5.    Indkomne forslag. 

*Ingen forslag 

6.    Valg af formand 

*Nina Rasmussen blev genvalgt 

 

7.    Valg til bestyrelse 

Susanne Loft Hansen, genvalgt 

Annemette Alfang, genvalgt 

Rikke Daugaard, ikke på valg 

Joachim Harris, nyvalgt  

 

8.    Valg af suppleanter 

*Susanne Jars, genvalgt som suppleant 

*Majken Egholm, valgt som suppleant 

*Bente Bjærre, valgt som suppleant  

*Heidi Pilgaard Buch valgt som suppleant  

 

9.    Valg af revisor og revisorsuppleant 

*Som revisor er valgt Trine Post Mikkelsen 

*Ingen revisorsuppleant valgt 

 

10. Eventuelt 

Forslag om hjælperbank, som bestyrelsen kan ringe til hvis der er brug for ekstra hænder. 
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